
همتای  و  استاندار  با  داشت،  عراق  به  که  سفری  در  تهران  شهردار 
بغدادی خود دیدار و در زمینه مسائل شهری مشترک بین دو پایتخت و 

زمینه های همکاری تهران و بغداد گفتگو و تبادل نظر کرد.
شهردار تهران در دیدار با »فلاح حسن الجزائری« استاندار و »ریاض 
برای  ایرانی  شرکت های  ظرفیت  از  بغداد  استان  شورای  رییس  العضاض« 
از سوی  را  موضوع  این  توان  می  گفت:  و  داد  خبر  عراق  در  مترو  احداث 

کمیسیون های مشترک دو کشور پیگیری کرد.
حناچی در این دیدار که ایرج مسجدی سفیر ایران در عراق و شهربانو 
امانی عضو شورای شهر تهران هم حضور داشتند، افزود: بغداد یک کلانشهر 
از  ترافیک یکی  است و کلان شهر ها معمولا مشکلات مشابهی دارند که 

آنهاست.
شهردار تهران با بیان اینکه پربارترین راه هایی که برای رفع ترافیک 
توصیه می شود گسترش شبکه مترو است، عنوان کرد: در سال ۶۶ عملیات 
احداث متروی تهران را عملًا آغاز کردیم و در حال حاضر ۷ خط مترو تهران 

به بهره برداری رسیده است.
وی با اشاره به اینکه روزانه دو میلیون مسافر  در مترو تهران جا به جا 
می شوند، گفت: ما برای این کار دیر شروع کردیم و باید قبل از انقلاب این 

حرکت آغاز می شد و ما ادامه دهنده آن بودیم.
و  شهر  شورای  مصوب  قانون  براساس  افزود:  تهران  شهردار 
داریم  کاری  برنامه  در  را  میلیون سفر  تحقق هفت  تهران  برنامه ریزی های 
که برای تحقق چنین ماموریتی باید ۲۰۰۰ واگن مترو را به مجموعه فعلی 
اضافه کنیم، همچنین سرفاصله حرکت قطارها را به ۲ دقیقه کاهش داده و 

دو خط دیگر را تکمیل کنیم.
وی با بیان اینکه احداث مترو در بغداد نیز دیر شده است، گفت: هر 
چه سریعتر باید درمورد این موضوع تصمیم بگیرید؛ البته شما می توانید از 
مشکلی که ما با آن مواجه هستیم به عنوان تجربه استفاده کنید چراکه ما 
سوبسید زیادی در مترو می پردازیم  و مردم در واقع یک دهم قیمت واقعی 
سفر را می پردازند؛ این امر باعث شده است که بار عمده بر دوش شهرداری 

و دولت باشد و بخش خصوصی برای توسعه مترو ورود نکند.
وی پیشنهاد داد که بغداد از ابتدا با سوبسید کمتری شروع کند، در 
این صورت می تواند امکان اینکه منابع را از بخش خصوصی و بانکها برای 

توسعه مترو فراهم کند،  بیشتر پیدا کند.
حناچی با اشاره به اینکه تحریم ها به خودی خود تهدید هستند، عنوان 
به  را  تهدیدها  این  می توان  اما  داشتید  را  ها  تحریم  تجربه  نیز  شما  کرد: 
فرصت تبدیل کرد فرصتی که هم برای ما و هم برای شما ایجاد شده است.
وی با بیان اینکه با افتتاح خط ۶ و ۷ ظرفیت شرکت های سازنده مترو 
آزاد می شود، گفت: این شرکت ها می توانند توسعه مترو بغداد را در دستور 
کار خود قرار دهند و در صورت هماهنگی دو موضوع ذکر شده شرکت های 
ایرانی در برگزاری مناقصه محدود نیز آمادگی دارند که این پروژه ها را به 

انجام برسانند.
کنیم  می  فکر  افزود:  و  کرد  اشاره  پسماند  موضوع  به  تهران  شهردار 
مشکل شما نیز باشد، تجربیات خوبی در این زمینه داریم؛در تهران روزانه 
۹۰ هزار تن زباله را مدیریت می کنیم، همچنین اقدامات جدیدی در حوزه 

پسماند را آغاز کرده ایم.
وی خاطرنشان کرد: همچنین موضوع آتش نشانی، خدمات شهری و 
توسعه فضای سبز نیز  از سایر محورهایی بود که درباره آنها گفتگو  کردیم.
آلودگی  کنترل  وظیفه  سبز  کمربند  اینکه  به  اشاره  با  تهران  شهردار 
کلانشهرها را به عهده دارد، گفت: اخیرا ۱۲۵۰ هکتار کمربند سبز شمالی 

تهران را با آبیاری قطره ای و تحت فشار شروع کرده ایم.
وی عنوان کرد: در زمینه آتش نشانی نیز آمادگی آموزش و تجهیزات 
را در این حوزه داریم، همچنین در حوزه معماری و شهرسازی و طرح های 
داشته  زمینه همکاری وجود  اگر  که  داشتیم  مذاکراتی  توسعه شهری هم 

باشد آمادگی داریم که مسیر همکاری را ادامه دهیم.
حناچی با اشاره به اینکه کشور عراق و شهر بغداد جنبه تاریخی دارد، 

عنوان کرد: ما تجربه زیادی در زمینه مرمت آثار تاریخی در تهران داریم .
شهردار تهران یکی دیگر از زمینه های آمادگی شهرداری برای همکاری 

با بغداد را حوزه زیباسازی شهری و اقداماتی در زمینه نورپردازی و ایجاد 
فضای شهری عنوان کرد.

وی با اشاره به اینکه بسیاری از آثار کشور عراق و شهر بغداد ظرفیت 
ثبت جهانی را دارد، گفت: آثار ثبت جهانی، موتور اقتصادی فرهنگی کشورها 
تلقی می شود و به اندازه سهمی که در تمدن بشری دارد می تواند، تأثیرگذار 

باشد.
حناچی با اشاره به اینکه در ایران ۲۳ اثر ثبت شده جهانی وجود دارد 
تصریح کرد: بغداد این پتانسیل را دارد که آثار خود را به ثبت جهانی در 

آورد و ما در این زمینه نیز آمادگی همکاری داریم.
دیدار شهردار تهران با همتای عراقی

تبادل  امکان  با »ذکری علوش« در خصوص  دیدار  پیروز حناچی در 
تجربیات دو کشور در زمینه نگهداشت شهر، گفت: با توجه به اینکه بغداد 
در سطح کلانشهری متوسط مانده و در زمینه ایجاد خطوط مترو هم عقب 
مانده است، در صورت آمادگی شهرداری بغداد می توانیم بر مطالعات جامع 

ترافیک بغداد همکاری داشته باشیم.
خط  کیلومتر   ۳۰۰ اکنون  هم  افزود:  تهران  مترو  خطوط  درباره  وی 
مترو در تهران ایجاد شده و ۲۵۰ کیلومتر تا کامل شدن طرح جامع مترو 

فاصله داریم.
شهردار تهران جمع آوری پسماند را از دیگر تجربیات تهران نام برد و 
تصریح کرد: روزانه حدود ۹۰۰۰تن زباله به مناطق جنوبی تهران حمل شده 
و ۴۵ هزار تن نخاله ساختمانی به سایت های بیرون شهر منتقل می شود.

حناچی ادامه داد: با آموزش، همکاری مردم و برقراری ایستگاه هایی 
در سطح شهر تلاش داریم زباله ها را به گونه ای تفکیک کنیم که امکان 
کمپوست  توانیم  می  اقدام  این  نتیجه  در  باشد.  داشته  بیشتری  بازیافت 

بهتری به دست آوریم و از بازیافت ها استفاده بهینه تری کنیم.
وی با پیشنهاد اینکه شهرداری های تهران و بغداد می توانند در زمینه 
طراحی شهر، معماری، پروژه های شهری و شهرسازی با یکدیگر همکاری 
المللی  بین  مسابقات  از  یکی  نتیجه  زودی  به  کرد:  عنوان  باشند،  داشته 
معماری ایران اعلام می شود. این طرح مربوط به مسیر تهران- تبریز است 
که حدود ۹ کیلومتر از این مسیر، قطار را به زیر زمین برده ایم و روی آن 

یک محور طراحی شهری را به مسابقه گذاشتیم.
شهردار تهران ادامه داد: در شهرداری تهران تلاش می کنیم از ظرفیت 
مسابقات برای بالا بردن کیفیت معماری در شهر استفاده کنیم. پل طبیعت 
المللی  بین  »جایزه  اخذ  به  موفق  که  است  معماری  مسابقه  یک  نتیجه 

آقاخان« شده است. البته کشور عراق هم معماران خوبی دارد. مرحوم خانم 
حدید از معمارانی بود که در دنیا معروف است.

به گفته حناچی، شهرداری تهران در زمینه زیباسازی و ایجاد تحول 
تجربه  ها  طراحی  و  رنگ  هنرمندانه،  های  ظرفیت  از  استفاده  با  شهر  در 

خوبی دارد.
وی فضای سبز را یکی از روش های کنترل کلانشهرها دانست و توضیح 
بازدارندگی  در حریم کلانشهرها هم جنبه  فضای سبز  ایجاد کمربند  داد: 

برای توسعه بی رویه را دارد و هم کیفیت زندگی را افزایش می دهد.
شهردار تهران با بیان اینکه تهران تجربیات خوبی در توسعه فضای سبز 
دارد، عنوان کرد: هفته گذشته با حضور آقای روحانی ۱۲۵۰ هکتار پهنه 
با کشور عراق  توانیم  این زمینه هم می  افتتاح شد. در  سبز شمال تهران 

توافقات خوبی داشته باشیم.
حناچی تاکید کرد: چنانچه یک هسته کارشناسی و یک پیش نویس 
از دستاوردهای سفر شهردار بغداد به تهران تهیه کنیم، می توانیم به متن 

توافقنامه دست پیدا کنیم و اقدامات اجرایی آن را آغاز کنیم.
بین کلانشهرهای  و ۸۶ شمسی  در سال های ۸۵  اینکه  بیان  با  وی 
تشکیل کمیته  با  است، گفت:  منعقد شده  تفاهم همکاری  بغداد  و  تهران 

مشارکت و پیگیری می توانیم موارد مطرح شده را پیگیری کنیم.
شهردار تهران با بیان اینکه اگر ضمانت دولت عراق برای سرمایه گذاران 
امکان  از طریق بخش خصوصی  باشد، سرمایه گذاری  ایرانی وجود داشته 
پذیر است، تصریح کرد: در خصوص جذب سرمایه گذاری برای ساخت مترو 
نکته کلیدی قیمت واقعی بلیت مترو است. در تهران بلیت مترو یک دهم 
قیمت واقعی است و این مسئله جذب سرمایه گذار را با مشکل مواجه می 
کند. در حالی که اگر بلیت قیمت واقعی داشته باشد بخش خصوصی می 

تواند بخش عمده ای از سرمایه گذاری را برای ساخت مترو انجام دهد.
تهران  مترو  خطوط  از  درصد   ۸۰ حاضر  حال  در  داد:  ادامه  حناچی 
براساس مطالعات تکمیل شده است. از ۱۰ خط مترو مورد نیاز در تهران ۷ 

خط تکمیل شده و تونل های ۳ خط دیگر هم آماده است.
وی در خصوص ساخت خطوط مترو در بغداد گفت: برای آغاز ساخت 
مترو در بغداد می توانید با برگزاری یک مناقصه بین شرکت های ایرانی و 
حتی کشورهای دیگر دنیا این کار را آغاز کنید، اما اطمینان دارم شرکت 

های ایرانی از نظر قیمت ارجحیت دارند.
در  خوبی  تجربیات  هم  نشانی  آتش  زمینه  در  افزود:  تهران  شهردار 
خصوص آموزش و تجهیزات داریم که قابل اشتراک گذاری است و می تواند 

به عنوان یکی از بندهای توافقنامه قید شود.
بین دو  اشتراکات  از دیگر  را  اجتماعی  و  حناچی موضوعات فرهنگی 
کشور دانست و گفت: همایش پیاده روی اربعین یکی از بزرگترین همایش 
های جهان است که شهرداری تهران بخشی از پشتیبانی این خدمت عظیم 
را به عهده دارد. امسال علاوه بر خدمت های گذشته تلاش می کنیم مردم 

را که همواره عاشق اباعبدالله الحسین)ع( هستند بسیج کنیم.
وی عنوان کرد: شهرداری تهران در خصوص ایجاد سرپناه برای زنان 
بی خانمان و کودکان کار هم تجارب خوبی دارد و با نگاه توانمندسازی به 

این موضوعات نگاه می کند.
انتخاب یک خانم به عنوان شهردار بغداد  شهردار تهران در خصوص 
انتخاب  این  بابت  بغداد  شهر  شورای  و  عراق  دولت  شما،  به  کرد:  عنوان 
تبریک می گویم. با توجه به اینکه پس از مشکلات و جنگ های بسیار این 
مسئولیت را پذیرفتید، برای شما آروزی موفقیت می کنم و برای موفقیت 

شما نهایت تلاش را به کار می گیریم.
حناچی با بیان اینکه موفقیت دولت عراق خواست کشور ایران است، 
عنوان کرد: این موفقیت می تواند بسیاری از مشکلات منطقه را حل کند. 
هر دو کشور تاریخ و فرهنگ مشترک پیش از اسلام و پس از اسلام را دارند 

و این دوره از فعالیت ها را هم به فال نیک می گیریم.
این جلسه شهردار تهران پوریا  پایان  براساس گزارش شهرنوشت، در 
و  تهران  شهرداری  الملل  بین  امور  و  ارتباطات  مرکز  سرپرست  سوری، 
نماینده  عنوان  به  را  مرکز  این  الملل  بین  امور  معاون  مظفری  گشتاسب 

شهرداری تهران برای تنظیم موافقت نامه معرفی کرد.

در دیدار حناچی با شهردار و استاندار بغداد اعلام شد؛

آمادگی شهرداری تهران برای ساخت مترو در عراق

وزیر اطلاعات اعلام کرد:

شناسایی 
290جاسوس 
سیا در ایران

در دیدار حناچی با شهردار و استاندار بغداد اعلام شد؛

آمادگی شهرداری تهران برای ساخت مترو در عراق
شرکت های سازنده مترو  می توانند توسعه مترو بغداد را در دستور کار خود قرار دهند و در صورت هماهنگی دو موضوع ذکر شده شرکت های ایرانی در برگزاری 

مناقصه محدود نیز آمادگی دارند که این پروژه ها را به انجام برسانند.

 وزیر اطلاعات از شناسایی 
290 جاسوس سازمان اطلاعات مرکزی 
آمریکا در کشورهای مختلف از سوی 
سربازان گمنام امام زمان )عج( خبر داد 
و گفت: نیروهای سیا در این کشورها 
شناسایی و دستگیر شدند و ارتباط این 
سازمان اطلاعاتی با منابع خود به هم 
ریخت به گونه ای که در آمریکا کمیته 
شکست تشکیل شد.

www.akhbaresanat.ir

سرمقاله

  مصطفی داننده
روزنامه نگار

 »گات« ببینیم یا سوار پیکان 
گوجه ای شویم؛ مساله این است!

فصل جدید سریال »Game of Thrones« یا همان بازی تاج و تخت آغاز شد. 
بخشی از مردم جهان منتظر شروع، آخرین فصل این سریال جذاب آمریکایی 

بودند. 
سریالی که همچون داستانش به دنبال تسخیر جهان است. از ینگه دنیا تا 
قلب خاورمیانه همه دوست دارند بدانند چه سرنوشتی در انتظار جان اسنو ودیگر 
قهرمان های این سریال است. سریالی که برگرفته از داستان های مجموعه رمان 

ترانه یخ و آتش است.
میان  در  دارد.  پروپاقرصی  طرفداران  سریال  این  هم  ایران  در 
کردن  پیدا  دنبال  به  اینترنت  در  آنها  روزها،  این  بد  خبرهای  تمام 
در  هستند.  تخت  و  تاج  و  بازی  سریال  از  خوب  نویس  زیر  و  کیفیت 
داستان  و  می زنند  حرف  آن  مورد  در  دوستانه،  و  خانوادگی  گروه های 
سریال  این  به  روزنامه ها  از  برخی  اول  صفحه  می کند.  تحلیل  را  آن 

است.  کرده  پیدا  اختصاص 
در این میان اما برخی دوست دارند ایرانی ها این سریال ها را نبییند و از آن 
الگو نگیرند. مسؤولان فرهنگی ما این سریال ها را نوک پیکان تهاجم فرهنگی 

می دانند که قرار است به قلب جوان ایرانی بنشیند.
خیلی ها می گویند در همین شاهنامه فردوسی ما داستان های جذاب تری 
داریم که در صورت پردازش درست، گوی سبقت از بازی تاج و تخت و امثال 

آن می رباید.
جوانان در تمام کشورها از جمله ایران، به دنبال جذابیت هستند. به دنبال 
سیراب شدن از هیجان. داستان سریال »گات« آنقدر جذاب است که برخی تمام 
شب را برای دیدن چند قسمت این سریال وقت می گذارند در حالی که شاید 

تمام روز را کار کرده باشند.
کشش داستانی باعث شده است همه به دنبال اتفاقات آینده باشد. همانطور 
سریال »Prison Break« فرار از زندان، حواس ایرانی ها را به خود پرت کرده بود.

حالا ما به نسل جوان ایران یا نه به همه مردم می گوییم این سریال ها را 
برنامه ای برای  ایرانی هستند. خوب، چه  آنها به دنبال تسخیر فرهنگ  نبینید، 

جایگزین کردن آن داریم؟
نکند با این تلویزیون فشل می خواهیم مردم را جذب کنیم تا سریال های 
آمریکایی نببیند؟ یا با سریال های کره ای می خواهیم زهر بازی تاج و تخت را 

بگیریم؟
ستاره هایش  خود،  دست  با  که  می کنیم  صحبت  تلویزیونی  مورد  در  ما 
عطاران،  رضا  فردوسی پور،  عادل  می کند.  راهنمایی  خروجی  در  سمت  به  را 

اصغرفرهادی و ... امروز کجا هستند؟
برای اینکه ببینید تلویزیون ایران هیچ قدرتی در برابر سریال های خارجی 
از صبح تا شب پای آن  بازنده است کافی است یک روز جمعه،  ندارد و پیش 
بنشیند. قطعا نزدیک ظهر نشده، تلویزیون را خاموش و کنترل را به به سمت 

مبل پرت می کنید.
در رقابت برای تحمیل فرهنگ، آمریکا سوار جتی پرسرعت شده است و 
ما همچنان با پیکان قدیمی در حال عبور از جاده رقابت هستیم. جالب است 
که به مردم ایستاده در راه هم می گوییم آن جت را سوار نشوید و با پیکان ما 

به مقصد بروید.
با این مدیران فرهنگی و البته غیرفرهنگی، ما در هیچ رقابتی پیروز نخواهیم 
شد. آنها تفکر رقابت ندارند و فضای فرهنگی را نمی شناسند. هنوز فکر می کنند 
راه برتری فرهنگی در توقیف، فیلتر و دیده نشدن است بدون اینکه توجه کنند 
در ایران بخشی از حجم اینترنت مردم برای دانلود سریال های خارجی آنهم بدون 

سانسور خرج می شود.

 رئیس مجلس لبنان:ایران به عنوان 
قدرت برتر منطقه نقش آفرینی می کند

نبیه بری رئیس مجلس لبنان تصریح کرد که اکنون جمهوری اسلامی ایران 
قدرت برتر و به عنوان یک کشور تاثیرگذار در منطقه نقش آفرینی می کند.

بری امروز در دیدار امیرخجسته رئیس گروه دوستی پارلمانی ایران و فلسطین 
و هیات همراه در بیروت پایتخت لبنان افزود که آمریکا، ایران را در ۴۰ سال گذشته 
تحریم کرد اما این کشور با اتکای به پشتوانه مردمی و هدایت های داهیانه رهبر معظم 
انقلاب و وحدت ملی توانست بر مشکلات فائق آمده و اکنون قدرت برتر منطقه است.
رئیس مجلس لبنان تاکید کرد که بارها تکرار کرده ام که رمز موفقیت و پیشرفت 
های اخیر لبنان ابتدا توکل به خدا و دوم پشتیبانی و حمایت های جمهوری اسلامی 

ایران بوده است.
وی به حضور در اجلاس پارلمان های جهان در قطر در چند هفته گذشته اشاره 
کرد و ادامه داد که در این اجلاس نیز اعلام کردم در پرتو مقاومت و وحدت تمام 

تصمیم ها علیه لبنان بی اثر خواهد شد.
رئیس مجلس لبنان تاکید کرد که در طول یکسال گذشته توانستیم به خوبی با 
محوریت مقاومت و همدلی مشکلات را کنار زنیم و باردیگر با کمک و حمایت ایران 

به وحدت بازگشتیم .
خجسته نیز در دیدار با بری با ابراز خرسندی از تحولات سیاسی در لبنان گفت: 
تشکیل مجلس و دولت با محوریت جبهه مقاومت و تاثیرگذاری حزب الله دستاورد 

بزرگی برای ملت لبنان است.
وی نقش بری و سید حسن نصرالله را در تحولات اخیر لبنان و هدایت این 

مجموعه در محور مقاومت کاملا برجسته و قابل تحسین خواند .
نماینده مجلس شورای اسلامی همدلی و همبستگی میان احزاب و گروه های 
سیاسی با عقاید و افکار مختلف در لبنان را برای شکل گیری دولت و مجلس الگویی 

برای دیگر کشورها به ویژه گروه های فلسطینی عنوان کرد.
خجسته تصریح کرد که وضعیت جاری در لبنان برای آمریکا و رژیم صهیونیستی 
قابل تحمل نیست و پیروزی های پی در پی مقاومت و حزب الله در سوریه، عراق ، 
یمن و لبنان سبب تزلزل رژیم صهیونیستی گشته و این رژیم اکنون دست به دامن 

واشنگتن شده است.
وی یادآورشد که آمریکا اکنون در منطقه به بن بست رسیده و نشانه آن استیصال 
و درماندگی و سفر پنهانی دونالد ترامپ رئیس جمهوری ایالات متحده با هزینه بسیار 
بالا در عراق ، انتقال سفارت آمریکا به قدس و به رسمیت شناختن قدس به عنوان 
پایتخت رژیم صهیونیستی و تروریست خواندن سپاه پاسداران انقلاب اسلامی به عنوان 

نیروی رسمی یک کشور است. 
رئیس گروه دوستی پارلمانی ایران و فلسطین با اعلام حمایت های تهران از محور 
مقاومت و دولت و مجلس لبنان یادآورشد:با وجود همه فشارها و توطئه های امریکا و 
ایادی آن در منطقه و رژیم صهیونیستی ایران تا پیروزی کامل مقاومت در کنار لبنان 

و حزب الله خواهد بود.
خجسته همچنین افزود که روابط تجاری و اقتصادی دو کشور ایران و لبنان با 

وجود ارتباطات خوب سیاسی و دوستانه بین دو طرف قابل قبول نیست .
وی توضیح داد: انتظار می رود در این زمینه دولت لبنان و پارلمان این کشور 
اقدام های خود را برای توسعه و گسترش هر چه بیشتر همکاری های تجاری و 

اقتصادی به کار گیرند.
هیات پارلمانی ایران در سفر دوره ای به دو کشور لبنان و سوریه بامداد پنجشنبه 

وارد بیروت پایتخت لبنان شد. 
های  گروه  مسوولان  برخی  با  بیروت  در  اقامت  روز  دو  مدت  در  هیات  این 
فلسطینی از جمله ›صالح العاروی‹ نایب رئیس دفتر سیاسی جنبش مقاومت اسلامی 
فلسطین )حماس( ، زیاد نخاله دبیر کل جنبش جهاد اسلامی فلسطین و شیخ نعیم 

قاسم معاون دبیر کل جنبش حزب الله دیدار و گفت و گو کرد.
اعضای این هیات نیز با سیدمحمد جلال فیروزنیا سفیر جمهوری اسلامی ایران 

در لبنان دیدار و گفت و گو کردند. 
ریاست این هیات را که متشکل از چهار نماینده مجلس هستند،خجسته نماینده 
و  ایران  پارلمانی  دوستی  گروه  رئیس  و  اسلامی  شورای  مجلس  در  همدان  مردم 
فلسطین برعهده دارد. حسن لطفی و حمیدرضا حاجی بابایی نمایندگان مردم همدان 

و احمد صفری نماینده مردم کرمانشاه سه عضو دیگر این هیات هستند. 
هیات پارلمانی یادشده در پایان دیدار از بیروت عازم دمشق شد.

دیدار با نمایندگان مجلس سوریه و برخی شخصیت های این کشور از برنامه های 
هیات پارلمانی کشورمان است. 

نفوذ به  سرورهای یک تاکسی اینترنتی
شرکت  یک  سرورهای  از  یکی  به  نفوذ  رسمی  گزارش های  بر  بنا 
اوکراین  به کشور  از طریق آدرس سایتی متعلق  اینترنتی  نقل  حمل و 
تایید شده که در این نفوذ اطلاعات ۶۰ هزار راننده فعال مورد دسترسی 

غیرمجاز قرار گرفته است.
نقل  و  حمل  ناوگان  یک  رانندگان  اطلاعات  افشای  موضوع  اخیرا 
رانندگان  اطلاعات  از  مستنداتی  تازگی  است.به  خبرساز شده  اینترنتی 
این شرکت در فضای مجازی منتشر شده که نشان می دهد این اطلاعات 

از طریق نفوذ به سامانه اطلاعات مشتریان آن به دست آمده است...
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دیدار فرمانده سپاه با فرمانده ارتش
سپاه  کل  فرمانده  جعفری  محمدعلی  پاسدار  سرلشکر  سردار 
پاسداران با حضور در ستاد ارتش با امیر سرلشکر سیدعبدالرحیم موسوی 
ارتش؛  ارتش دیدار و گفتگو کرد.به گزارش روابط عمومی  فرمانده کل 
انقلاب اسلامی در این دیدار ضمن تبریک  فرمانده کل سپاه پاسداران 
میلاد باسعادت منجی عالم بشریت و همچنین تهنیت ۲۹ فروردین روز 
ارتش جمهوری اسلامی ایران گفت: هدف از این دیدار تبریک به امیر 
موسوی و آحاد کارکنان غیور ارتش جمهوری اسلامی ایران و نیز تحکیم 

وحدت میان ارتش و سپاه است و ...


